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#REAKCIJE NA ULAZAK D. KONČARA U ULJANIK:#

Ponuda Kermas Energije najbliža je ključnim elementima i strateškim ciljevima programa

restrukturiranja, poručili su u srijedu iz Uljanik Grupe, nakon što je Kermas energija poduzetnika

Danka Končara izabrana za strateškog partnera Uljanika.

Kermasova ponuda podrazumijeva trenutno uključivanje u restrukturiranje bez dodatnih uvjeta i

zahtjeva, a sve u kontekstu kratkih rokova te potrebe za likvidnošću i kontinuitetom proizvodnje

brodogradilišta, kažu u Uljaniku.

Predsjednik Sindikata Istre, Kvarnera i Dalmacije Bruno Bulić u izjavi za novinare kazao je kako

nije iznenađen izborom Kermasa, ali brine ga što je Danko Končar prije osam godina već kupio

tvrtku Porto Marić te kako do sada, kako je rekao, ondje nije otvoreno ni jedno radno mjesto.

"Nadam se da će umjesto kupovine napokon početi otvarati nova radna mjesta. Očekujem da

će se Vlada posvetiti otvaranju radnih mjesta, a ne prodaji prostora", rekao je Bulić dodavši

kako očekuje da brodogradnje u Uljaniku ostane što je moguće više.

"Ako se ona jednom ugasi, više se neće pokrenuti", rekao je Bulić.

Povjerenik Sindikata metalaca Hrvatske u Uljaniku Đino Šverko u izjavi za Hinu kazao je kako

podupire odluku Nadzornog odbora i Uprave Uljanika, jer je ta odluka na tragu onoga što

sindikati traže.

"U fokusu mora biti brodogradnja i zadržavanje radnih mjesta", ističe Šverko.

Pulski gradonačelnik Boris Miletić Hini je izjavio da nije upoznat s obrazloženjem odluke, ali

kako su njegova očekivanja kao gradonačelnika prema Kermas energiji ili bilo kojem drugom

strateškom partneru uvijek ista: sačuvati radna mjesta i zadržati brodogradnju.

"Na današnjem tržištu nije lako biti konkurentan, ali komparativna prednost Uljanika su njegovi

radnici i njihovo znanje. Uljanik ima 160 godina akumuliranog znanja koje treba kapitalizirati",

poručio je Miletić.

Dodao je kako se nada da će Uljanik cijelu situaciju iskoristiti za iskorak u budućnost, kako bi se

presložio i još jednom pokazao svoju snagu.

"Uljanik je bio i ostao jedna od ključnih poluga razvoja Istre, Kvarnera, ali i cijele Hrvatske. Tako

mora ostati i dalje!", rekao je Miletić.

Uprava i Nadzorni odbor Uljanika u utorak su odabrali Kermas energiju za strateškog partnera u

dokapitalizaciji tog brodogradilišta.

Na poziv potencijalnim strateškim partnerima za dostavu obvezujućih pisama namjere do 23.

ožujka zaprimljena su obvezujuća pisma tri ponuditelja - hongkonške tvrtke Asian Bond

Ventures, samoborskog DIV-a i zagrebačke Kermas energije.
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Na današnjoj zajedničkoj sjednici Uprave i Nadzornog odbora, nakon provedenih konzultacija

sa sindikatima, donesena je odluka o odabiru Kermas energije za strateškog partnera u

dokapitalizaciji Uljanika.

Sa strateškim partnerom Uljanik će pristupiti dovršetku izrade i provedbi programa

restrukturiranja Uljanik Brodogradilišta, sukladno odluci Vlade iz siječnja ove godine.

(Hina) 
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